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Styret i Stiklestad ILs hovedlag har hatt følgende sammensetning siste 

år: 

 Leder: 

 Nestleder: Mariann Skimmeli 

 Sekretær: Une Hallem 

 Kasserer: Frode Myrland 

 Styremedlem: Laila R. Bergsmo  

 Styremedlem: Erling Anderssen 

 

 Varamedlem: Jan Erik Haga 

 Varamedlem: Jens Høyem 

 

Varamedlemmer og ledere i lagets 4 avdelinger, har vært innkalt til styremøtene. Det er 

avholdt 9 styremøter siden siste årsmøte. 

 

Ved siste årsmøte var det ingen kandidater i ledervervet. Det ble avviklet et såkalt 

fortsettende årsmøte uten at dette ga nye kandidater. Styret har derfor fungert uten 

leder i 2010. Idrettskretsen ble orientert uten at vi fikk noen tilbakemelding. 

 

 

Organisasjon 

Laget fikk i årsmøtet april 2006 vedtatt en ny organisasjonsplan. Styret var av den 

formening at den nye organisasjonsplanen var bedre tilpasset de utfordringer som laget 

har. 

Den nåværende organisasjon er som følger: 
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Samordnet virksomhet er positivt innen områdene: 

• Idrettsskolen 

• SIL-posten 

• Sponsor avtaler og handlekvelder 

• Samordnet aktivitet mot SNK/Stiklestad Hotell 

• Anlegg 

 

Sportslig utvalg  

Idrettskolen: 

Leder: Laila R. Bergsmo 

Representant turn: Lill Kristin Rindsem 

Representant friidrett: Ellen Julnes 

Representant ski: Nina Bjørken 

Representant fotball: Thor Gunnar Steinsli 

 

Årsmøte 

Styret 

Friidrett Turn Ski/skiskyting Fotball 

Marked/informasjon 

 

Sportslig utvalg 
 

Anleggskomitè 
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Utvalget har i løpet av 2010 hatt to planleggingsmøter, avklaring av :  

• Aktiviteter og tidspunkt for de ulike aktivitetene 

• Tilleggsaktiviteter 

• Premieutdeling  

 

Også for året 2010 omfattet idrettsskolen 1.-4. klasse. Hovedlaget har ingen ambisjoner 

om å utvide tilbudet opp i årsklassene. Hver enkelt underavdeling har hatt et selvstendig 

ansvar for gjennomføring av sine aktiviteteter og rekruttering av trenere. En 

representant fra utvalget deltok på første skoledag i 1.klasse. Informasjon om 

idrettslaget og idrettsskolen, samt utdeling av påmeldingsskjema og oversikt over 

aktivitetene. Utvalget synes dette fungerer godt. Vi har hatt et godt samarbeid med 

Stiklestad skole, de har hjulpet oss med utdeling av aktivitetsplaner og beskjeder. En 

stor takk til dem! 

Det har vært god deltakelse i idrettsskolen også dette året, 71 barn har vært påmeldt. 

Både høst og vårsesong har blitt inndelt med alle aktivitetene som idrettslaget tilbyr, ski, 

turn, friidrett og fotball. 2.klasseelevene har i tillegg fått tre kvelder med vannlek i Verdal 

bassen hvor instruktør fra svømmeklubben har hatt ansvar for aktiviteten. 3. og 

4.klassingene har i tillegg fått to kvelder med orientering hvor instruktør fra Verdal 

orienteringsklubb har deltatt. 

Premieutdelingen for idrettsskolen ble gjennomført onsdag 12.mai på skolens uteområde. 

Alle som hadde deltatt i løpet av dette idrettsskoleåret, som egentlig strekker seg fra 

høst 2009 til vår 2010, fikk premie. Premien dette året var en fotball.  

 

”Stepp og stram opp”:  

Når det gjelder den voksne aldersgruppen i idrettslaget var det meningen med at vi 

skulle komme i gang med ” Stepp og Stram opp”. Instruktøren vi har brukt tidligere var 

fortsatt sykemeldt og derfor uaktuell. På tross av annonsering lyktes vi ikke å få tak 

instruktør, vi håper at tilbudet kan komme i gang igjen 2011. 

 

Sportslig satsning: 

Når det gjelder den sportslige ”spissingen” er dette organisert direkte gjennom 

avdelingene. Ansvaret for skolering av trenere og aktivitetsledere er også lagt til 

avdelingene. 
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Marked og informasjonsgruppe 

Når det gjelder samordning og generering av sponsorinntekter har ikke synspunktene 

mellom avdelingene vært sammenfallende de siste årene. I 2009 ble det imidlertid satt i 

gang et arbeid i fellesskap mellom avdelingen for å skaffe sponsorinntekter, dette 

samarbeidet har fortsatt i 2010 og arbeidet som er nedlagt har gitt resultat. 

Gruppa har jobbet med å fremskaffe idrettslaget større inntekter, gunstigere avtaler og 

et bredere inntektsgrunnlag. Laget har i løpet av 2010 inngått sponsoravtaler med flere 

lokale bedrifter. Dette arbeidet har i 2010 gitt laget inntekter på kr 30.000, og er samlet 

sett et betydelig bidrag til lagets aktivitet.   

Laget har avtale med G-Sport Verdal, som gir laget merinntekter, denne ble forlenget 

ved utgangen av 2009. I løpet av året er det gjennomført 2 handledager ved G-Sport 

Verdal. Det er også gjennomført salg av klubbens overtrekks- og treningsdresser. Det er 

også inngått sponsoravtale med Nava sport på skiutstyr og skibekledning. 

 

Anlegg 

Laget har investert betydelig ressurser i form av penger og timer over de siste åra. 

Hovedlaget har valgt å tilpasse sine anlegg til dagens krav og standarder. I tillegg har 

hovedlaget valgt å foreta et nødvendig vedlikehold av eksisterende anlegg. Hovedlaget 

har hatt økonomisk evne til det i en periode. Over tid må man sørge for at man har de 

nødvendige midler til å foreta et mer løpende vedlikehold. De anlegg vi disponerer krever 

betydelig kostnader over tid i vedlikehold, spesielt gjelder dette anlegget på Lyng. På 

tross av oppussning av anlegget senest i 2009 dukker det opp nye utfordringer som 

krever store økonomiske investeringer. Det er nå behov for nytt tak på klubbhuset og 

garderobene bør renoveres pga vannskade. Arbeidet med flomvoller rundt banen mot 

elva er ikke påbegynt, det forventes at dette arbeidet påbegynnes og ferdigstilles i løpet 

av 2011. 

I 2010 har anlegget i Blommen har stått for de største oppgraderingene, nytt kjøkken og 

et påbygg i tilknytting til kjøkken. Påbygget er tenkt som bod og lagerplass. Arbeidet 

med påbygget er ikke ferdigstilt men dette vil bli gjort i løpet av våren 2011. 

Oppgraderingene oppi Blommen er gjort på dugnad av foreldrene og foresatte.  

 

Anleggskomiteen: Komiteen har ikke vært i aktivitet i 2010. Hovedlaget anbefaler at 

komiteen revitaliserer sitt arbeid i 2011 og at hovedlaget blir de som tar initiativ til at 

dette blir gjort.  Formålet med komiteen er å forvalte anleggene til laget på en mest 

fornuftig måte, på kort og lang sikt. 



 

 

Side 6 av 18 sider 

 

Annet 

SIL Posten: 

Hovedlaget har i samarbeid med lederne for de ulike underavdelingene vært ansvarlig for 

utarbeidelsen og distribusjonen av SIL Posten. SIL Posten er kommet ut i 2 utgaver i 

løpet av 2010, en utgave i papirversjon distribuert til alle husstander i Stiklestad 

skolekrets, ca 600 husstander og en elektronisk utgave lagt ut på hjemmesiden til SIL- 

http://www.stiklestadil.no/   

 

Dugnad: 

Sammen med aktivitetsavgiften er dugnad lagets største inntektskilde. Hovedlaget 

forventer derfor god oppslutning fra foreldre/foresatte omkring deltakelse på dugnad, 

gjelder både vedlikehold av anlegg og inntektsbringende aktivitet. Dessverre registrer vi 

at dugnadsånden er noe synkende, spesielt gjelder dette arrangement som olsok og Jul 

igjen men også på enkelte vedlikeholdsdugnader, f. eks på Lyng, har oppslutningen vært 

lav. Unntaket i denne sammenhengen er ski og skiskytteravdelingen som rapporterer om 

svært god oppslutning omkring dugnad.  

En av hovedinntektene for idrettslaget er nettopp arrangementet Olsok og Jul igjen. 

Lagets restaurantkomite samarbeider med hovedlaget i forhold til gjennomføringen av 

olsok og fotball og ski avdelingene deler på Jul igjen. Vi oppfordrer lagets medlemmer til 

å tenke igjennom egen dugnadsinnsats og til å ta et ekstra tak i 2012! 

 

Styreweb: 

Idrettslaget har i løpet av 2010 gått over til Styreweb. En felles arbeidsplass på internett 

gir mange fordeler: Svært god oversikt for alle i styret, bedre kvalitet i styrearbeidet, 

redusert tidsbruk og kontinuitet i styrearbeidet 

Styreweb forenkler medlemsregistreringen og gir en kontinuerlig oversikt over våre 

medlemmer. Regnskapet blir også lagt inn i styreweb. 

 

Til minne: 

Odd Hallem døde 29 mars 2010,et æresmedlem som har nedlagt stor innsats for klubben 

over flere år. Stiklestad idrettslag hedrer Odd Hallem sitt minne og den innsats han har 

nedlagt for klubben. 

 

 

http://www.stiklestadil.no/
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Sykkelgruppe: 

Høsten 2010 ble det etablert en sykkelgruppe i Stiklestad IL. Kontaktperson for gruppen 

er Per Arne Røstad. 

 

Halloween: 

For første gang arrangerte laget den 31.10. 2010 halloween arrangement i skogen oppi 

Blommen. Arrangementet ble en suksess med over 100 deltakere. Arrangementet fikk 

tilskudd fra  Stiklestad og Leksdal oppvekstområdet til gjennomføring.  

 

Økonomi 

Stiklestad IL har i 2010 et overskudd på kr 74.434, en resultatforbedring på kr 193.796 

fra 2009. Hovedlaget har i 2010 et overskudd på kr 173.309.   

Resultatet er vesentlig bedre enn budsjett.  

Inntektssiden er noe høyere enn budsjettert, dette skyldes blant annet høyere inntekter 

fra Olsok og høyere tilskudd. Kostnadssiden er holdt på et relativt stramt nivå, samt at 

man ikke har hatt store kostnader i forbindelse med uforutsette reparasjoner og 

lignende.    

Kostnadene med drift av anlegg har økt betydelig over de siste 5 åra. Mye av dette 

skyldes betydelige vedlikeholdsinvesteringer. Ut fra de investeringer som er gjort de siste 

årene, vil hovedlaget fortsatt prioritere å bygge seg opp reserver. 

 

Det er gledelig å se at den jobben som ble gjort knyttet ifm. ”Grasrotandelen” fortsatt gir 

en betydelig årlig inntekt. For 2010 ble det inntektsført kr 36.000 knyttet til dette. 

 

Laget justerte sin årskontigent i 2008. Medlemskapet har i 2010 vært på: 

• familiemedlemskap, 300,- kr/år 

• Støttemedlemskap, 250,- kr/år 

• Enkeltmedlemskap, 200,-kr/år 

 

Vi registrer med glede at mange gir oss sin støtte gjennom å være støttemedlem. 

 

 

Utsikter og utfordringer for laget 

Laget disponerer flere anlegg som er kapitalintensive og krever betydelig kapital til drift.  

Styret vurderer at man har følgende hovedutfordringer for kommende periode: 
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• Bygge seg opp økonomiske reserver 

• Stabilisere inntektene på et høyt og bredt nivå 

• Rekruttere tillitsvalgte og aktivitetsledere 

• Opprettholde dugnadsånden blant lagets medlemmer, foreldre og foresatte. 

• Ha et forsvarlig vedlikehold på sine anlegg, det er en utfordring at laget har to 

klubbhus som skal vedlikeholdes 

• Stabilisere oppslutningen om idrettsskolen på et høyt nivå 

 

Etter en investeringsperiode vil det nok være behov for hovedlaget å konsolidere den 

økonomiske stillingen noe. Man bør allikevel søke å overføre til avdelingene en betydelig 

del av de økonomiske ressursene slik at de kommer deltakerne til gode. Disse 

overføringene må balanseres opp mot de behov man har for vedlikehold av anleggene. 

 

 

Takk for samarbeidet 2010 

Styret vil rette en takk til lagets aktive medlemmer og våre støttespillere, svært mange 

legger ned en stor innsats for idrettslaget. Hovedlaget vil rette en takk til styrene i de 

enkelte avdelinger og det arbeidet som nedlegges i den enkelte avdeling.  

 

Stiklestad, 20. mars 2011.  

Styret i Stiklestad IL 

 

_______________________ _______________________  

Mariann Skimmeli  Frode Myrland 

_______________________ _______________________ 

Une Hallem Laila Bergsmo 

_______________________ _______________________ 

Erling Anderssen 
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Årsmelding 2010- Friidrettsgruppa Stiklestad IL 

Styret har bestått av følgende i 2010: 

Leder: Ellen Julnes - Kasserer: Toril Vada 

 

Arrangementer:  

• To Terrengløp 

• To banestevner (ett avlyst pga av kraftig regn) 

• Veksling St.Olofsloppet 

Deltagelsen på disse arrangementene har gått ned i år i forhold til i fjor, og de fleste av 

de som deltar er i alderen 5-9 år. Premieutdelingen foregikk etter klubbmesterskapet 

som var i skogen ved skolen. 

 

Idrettsskolen: 

Friidrett er en del av idrettsskolen, og i løpet av vår og høst får deltagerne prøve seg på 

lengde, høyde, liten ball og 60 m. Styret har plukket ut og spurt foreldre i 1. – 4. kl. om 

og ha ansvar for denne delen av idrettsskolen.  

 

Verdal friidrettsklubb: 

Stiklestad IL hadde 175 enkeltstarter for Verdal friidrettsklubb i 2010 mot 98 i 2009. Det 

er flest av klubbene i Verdal. Åsmund Fornes Sand fikk innsatspokalen for sine gode 

prestasjoner på friidrettsbanen. 

 

Trimkasse:  

Trimkassen på Lyngåsen er fortsatt godt besøkt. 

 

Økonomi:  

Friidrett hadde et overskudd på kr 9958, samt en kontant / bankbeholdning på 29534 kr. 

 

Styret vil benytte anledningen til å takke alle som har stilt opp for innsatsen! 

 

Stiklestad 26.03.11 

Ellen Julnes 
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ÅRSBERETNING SIL FOTBALL 2010 

1. STYRET I STIKLESTAD IL FOTBALL 2010 HAR BESTÅTT AV FØLGENDE PERSONER: 

FUNKSJON NAVN 

Leder Stein Erik Fiskum (fungert) 

Nestleder / Marked Kenneth Rehtmar 

Økonomi Anjie Lian 

Sportslig utvalg Einar Martin Kålen 

Materialforvalter/ baneoppsett Thor Gunnar Steinsli 

Restaurant Liv Mona Nessemo / Helene Høyem 

Anlegg Tor Magnar Haugan 

Myggturnering/ Arrangement Linda Holmli 

Stiklestadhallen Frode og Monica Moholt 

  

Styret har i 2010 hatt 2 ordinære styremøter, samt møter med samarbeidsklubbene 

Vuku og Leksdal.  

I høst ble det gjennomført et evalueringsmøte av sesongen med alle trenere og 

oppmenn. Det er besluttet at det hvert år skal gjennomføres vårmøter og høstmøter med 

trenere og oppmenn, hvor muntlig og skriftlig informasjon utveksles, utstyr deles ut og 

det registreres behov for innkjøp. 

 

Laget har i 2010 hatt: 

• Ca 150 aktive spillere. 

• SIL Fotball har lag fra Mygg til Jenter og Gutter 12 år, samt herrer senior. 

• SIL Fotball har samarbeidslag med Vuku/ Leksdal fra 13 år og oppover. Fra junior 

må spillerne melde overgang til Vuku. 

• Verdal FK Damer har hatt jentesatsningen fom. J16, men vedtok i 2010 å legge 

ned klubben.  

• For å trene spillerne i klubben har vi ca 30 trenere/ lagledere.  

 

2. ARBEIDSOMRÅDER 

Avdelingen har manglet leder også i 2010. Stein Erik Fiskum har koordinert post til 

avdelingen. Vibeke Veie-Rosvoll har ledet styremøtene og representert avdelingen i 

arbeidet med å evaluere samarbeidsavtalen med Vuku og Leksdal. 
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Nye regler fra 2011 innebærer at J 13 og G 13 fortsatt skal spille 7’er fotball. Det er 

besluttet at til tross for dette skal samarbeidsavtalen med Vuku og Leksdal også 

fremover gjelde fra denne årsklassen. 

 

Bane og klubbhus på Lyng har vært flittig brukt i 2010. Banen fremstår kvalitetsmessig 

som veldig bra.  Hovedlaget er i forhandlinger med grunneier om videre leie av området. 

Det er stort behov for å bygge en jordvoll mot elva, dette er meldt inn til hovedlaget. 

 

Kunstgressbanen ved skolen brukes også til treninger og enkelte kamper. 

På vinterstid brukes Stiklestadhallen av våre lag, i tillegg til at den leies ut også til andre 

lag fra Verdal. 

 

Stiklestad har ansvaret for gjennomføring av myggturneringer 5 ganger i løpet av 

sesongen. Arrangementene i 2010 har vært gjennomført på en god måte. Det er etterlyst 

sittegrupper på Lyng i forbindelse med arrangementene. Tre sittegrupper er nå bestilt, og 

materialet blir sponset av Liv Marie og Per Joar Overmo. 

 

Stiklestad IL har satset på courver trening for jenter og gutter 11 og 12 år. Dette er en 

treningsfilosofi vi har tro på, og som vi mener gir alle spillerne god utvikling. Også 

spillerne i samarbeidslagene med Vuku og Leksdal har hatt denne type trening. 

 

Våre lag har representert Stiklestad på mange cuper i distriktet, og jenter og gutter 12 år 

har også deltatt på Storsjø-cup i Østersund. 

 

3. INNTEKTSBRINGENDE ARBEID 

Fotballavdelingen deltar på dugnad ved arrangementet Jul igjen på Stiklestad og ved 

Sagamarsjen, i tillegg til Olsokuka på Stiklestad. 

 

4. ØKONOMI 

Fotballavdelingen har et underskudd i 2010. Se vedlagt resultat-/ balanseutvikling siste 

år. 

 

Verdal 17 mars 2011-  Stiklestad IL Fotballavdelingen 
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Årsmelding fra ski-/skiskyttergruppa for 2010 

 

Hovedaktiviteten i skigruppa er fortsatt skiskyting. Det er for tiden meget stor aktivitet, og 

vi er en av to store klubber i kretsen. Rekrutteringen er bra og hele 20 stk deltok på 

skiskytterskole. Utfordringen vi har hatt og fortsatt har er å gi alle som ønsker å delta i våre 

aktiviteter et godt og tilfredsstillende tilbud ut fra den enkeltes ønsker og forutsetninger. 

Med slik stor tilvekst, kreves det at klubben klarer å ta best mulig vare på de håpefulle. En 

viktig og nødvendig forutsetning er at mange bidrar på trenersiden. Der er vi i Stiklestad 

særdeles heldig, da mange har skaffet seg trenerkompetanse for å hjelpe til med 

trenerarbeidet - meget bra!  

En av bærebjelkene i Stiklestad IL og skigruppa, Odd Hallem gikk bort 29.03.10. Vi lyser 

fred over hans minne. 

Vil takke alle foreldrene som hjelper til for å gi et så godt tilbud som mulig til våre unge. Vi 

trenger voksne som trenere, ledere, kaffekokere og alle andre større og mindre oppgaver. 

Alle oppgavene er viktig og nødvendig for å få det til å gå rundt i ski-/skiskyttergruppa. ” 

Det e itjnå som kjæm tå sæ sjøl.” 

    

Juleavslutning med utdeling av julekuler. Elise og Ane sammen med gruppa 13 – 14 år. 
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Styret: 

Styret i skigruppa har i perioden etter årsmøte i mai 2010 bestått av følgende personer: 

Leder:  Nina Bjørken 

Sekretær:  Aslaug Hallem Haga 

Kasserer:  Grete Ness Johansen 

Styremedlemmer: Agnete Holmsberg, Kari Mette Skrove, Robert Hallem, Jan 

Juberg og Einar Lund 

Andre ansvarlige: 

Sportlig ansvarlig:  Per Arne Røstad 

Materialforvalter:  Rolf Hermann 

Løypekomite, leder:  Rune Bjørken/Jarle Olav Eklo 

Kiosk/restaurant, leder:  Liv Elin Bruem 

Trenere:  Per Arne Røstad, Hans Arild Wass, Harald Hermann, Ketil Reistad, Svein 

Sandsæter, Tor Ove Hallem, Olav Jogeir Borgen, Stig Arild Høyem og  

Sveinung Green.                                                                                                                                                                 

Møter, aktiviteter: 

Det er i året blitt avholdt 9 styremøter. Av mange behandlede saker kan nevnes: 

• Søknad om renn, og planlegging av renn 

• ½  års- arbeidsplaner 

• Mannskapslister/Dugnadslister 

• Samarbeid med Frol knyttet til Jr. NM i 2010 

• Budsjettbehandling, økonomikontroll, inntektsgivende arbeid 

• Ny hovedsponsor: NAVA sport Verdal. 

• Dekning av utgifter til løpere, trenere og ledere. Løper- og Treneravtaler. 

• Aktivitetsoversikt som ble utsendt til Stiklestad, Ørmelen og Verdalsøra skole 

• Idrettsskolen/Skiskytterskole 

• Premieutdeling 

• Planlegging av nytt kjøkken og tilbygg. 

• Jule- og sommeravslutning 
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• Avtale med Verdal O-klubb om løypekjøring Volhaugen. 

• Referatsaker fra møter i NSSF, kretsen, hovedlag, og andre møter. 

• Verdalssamling 

• Trenerutvikling 

 

Blommen vintersportssenter: 

I løypene er det blitt ryddet som vanlig. Klubbhuset har vært åpent ved skiskytter- og 

idrettsskolen, samt andre arrangement. Kjøkkenet har blitt pusset opp, og påbygg ved 

kjøkken har blitt satt i gang. Det har blitt laget en vedlikeholdsplan for huset. 

Skiskytteranlegget fungerer bra, men det kreves betydelig vedlikehold for å holde anlegget 

ved like. Vi har nå et av landets flotteste skiskytteranlegg og løypenett. Laget takker for 

meget stor dugnadsinnsats på alle fronter for å opprettholde den gode standarden vi nå har 

på standplass og løypenett.  

Vinteren 2010 var det fjerde året med idrettsskole. Idrettsskolen er primært et tilbud for 

alle t.o.m. fjerdeklassen, men i år åpnet vi opp for at de som er eldre også kunne delta, slik 

at de også skulle ha et tilbud.  Dette førte til at omtrent 55 barn i de aktuelle aldrene blir 

introdusert for skiidretten. Det er flere som benytter seg av tilbudet nå, enn når vi hadde 

tradisjonell skiskole. 

 

Foto: Verdalsbilder. 
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Representasjon: 

• Nord-Trøndelag skiskytterkrets: Sportslig utvalg: Kari Mette Skrove(jenteansvarlig) 

og Per Arne Røstad, og Ketil Reistad er kretsutvikler. 

• Paul Elvebø: leder av anleggsutvalget i skikretsen. Styremedlem i Idrettskretsen, 

Leder av anleggskomiteen i idrettskretsen. Medlem av felles anleggsutvalg i Nord- og 

Sør-Trøndelag. 

• Marian Lyngsaunet visepresident i NSSF. 

• Tor Olsen har representert SIL som hoppdommer 

 

Regnskap: 

I 2009 ble det et underskudd på 105202,- Dette forklares av at skigruppa forskutterte et 

stort skuddkjøp til videresalg på 93000,- i desember, samt store investeringer på kjøkken 

og tilbygg i Blommen. 

 Gruppen hadde pr. 1.1.2010 en egenkapital på 120094,-. Regnskap 2010 og budsjett 

2011, se eget vedlegg. 

Arrangement:  

• Det store arrangementet denne sesongen har vært Norgesmesterskapet i skiskyting 

for Jr. som vi arrangerte på Frolfjellet sammen med Frol IL. Det var et stort 

arrangement hvor det var nærmere 200 dugnadsmedhjelpere og over 400 startende 

juniorer og seniorer. Selve konkurransene gikk over 3 dager; 25., 27 og 28. februar, 

samt treningsdager onsdag og fredag. 

•  Innherred skiskyting fikk også tildelt KM Normal i skiskyting 31. januar. Den måtte 

avlyses pga kulde, og ble arrangert som kveldsrenn i Blommen 17. mars. TD-

rapporten fra Jr. NM viste at vi kan se tilbake på et nesten prikkfritt arrangement. 

Også økonomisk har det gått bra og overskuddet ble i underkant av kr 200 000,-. 

Dette ble fordelt med 40 % på ski-/skiskyttergruppa på Stiklestad og tilsvarende på 

ski-/skiskyttergruppa i Frol IL. De siste 20 % gikk til Frol IL – hovedlaget for leie av 

anlegget. 
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• Værdalsamling, barmarksamling  

• Klubbkarusell langrenn 

• Verdalskarusell skiskyting 

• Premieutdeling 

• Sesongavsluting 

• Kretsting NTSSK 

• Jentesamling for NTSSK 

 

Styret takker alle for hjelpen og støtten med å få gruppa til å fungere og videreutvikle seg. 

Stiklestad, 10.03.11  

 

  Nina Bjørken Kari Mette Skrove 

  Leder Styremedlem 

  Grete Ness Johansen Agnete Holmsberg 

  Kasserer Styremedlem 

  Aslaug Hallem Haga Jan Juberg 

  Sekretær  Styremedlem 

  Robert Hallem Einar Lund 

  Styremedlem Styremedlem 

 

 

 

 



 

 

Side 17 av 18 sider 

 

ÅRSMELDING 2010 STIKLESTAD IL AVDELING TURN 

1. Styret 2010: 

Koordinator:               Lill Kristin Rindsem (valgt for 2, 1 år igjen) 

Nestleder:      Odd Inge Bergsmo (på valg) 

Kasserer:      Solveig Indahl (valg for 2 år, 1 år igjen) 

Sekretær:      Trine Holtan (på valg) 

Styremedlem:    Mari Flyum (valgt for 2 år, 1 år igjen) 

Styremedlem/trenerkontakt:            Tone Frøseth (på valg) 

Varamedlem (+ representant Marked og Media): Nils Egil Skrove (på valg) 

Valgkomiteen: Elisabeth Ljøkjell – valgt for 1 år. 

 

2. Styreaktiviteter: 

Det ble i perioden avholdt 8 styremøter og 2 møter med trenerne for gjennomgang av 

arbeidskontrakter og fremdriftsplaner/handlingsplaner.  

 

3. Trenere og sesongvarighet: 

Arbeidskontrakter er inngått med trenerne og politiattester er innhentet på samtlige 

trenere over 15 år. 

Trenere har vært som følgende fordelt på 5 hovedtrenere og 3 hjelpetrenere (med 

idrettsskolen): 

Gørill Sørmo/Martine Hallen     Knøttegym (foreldrestyrt) 

Andrea Rønning/Ida Isaksen     1 og 2 kl. jenter 

Andrea Rønning/Ida Isaksen/Ingrid Johansen  1 og 2 kl. gutter 

Martine Hallem/Christiane Steinsli    3 og 4 kl. jenter 

Andrea Rønning/Ida Isaksen     3 og 4 kl. gutter 

Kjetil Bakkeslett/Martine Hansen     5 og 6 kl. gutter og jenter 

Ingunn Molde/Andrea Rønning    7 kl gutter og jenter 

Ingunn Molde/Andrea Rønning    Mix-troppen 

 

4. Kursaktivitet for trenere: 

Ingen gjennomføring av kursaktiviteter for trenerne i 2010.  

 

5. Fast møtedeltakelse / representasjon: 
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Styremøter hovedlaget: Lill Kristin Rindsem 

Møter med trenerne: Tone Frøseth 

 

6. Gymnastikkfestival: 

Vi deltok på gymnastikkfestivalen i Stjørdal 05-06. juni 2010. Antall påmeldt til stevnet 

var 11 ledsagere, 46 barn og 11 trenere. Gr. kollisjon med Vømmølfestevalen i Verdal 

samme helg, var vi spendt på deltagelsen på gymnastikkfestivalen. Det gitt ut tilbud til 

våre medlemmer og deltagelse begge dager, og det var enkelte som takket ja til det, de 

andre deltok på søndag.  

 

7. Nyttårssprett: 

I år valgte vi å arrangere nyttårssprett i stede for juleavslutning, dette gr. mange 

arrangementer rundt juletider. Nyttårsspretten ble avholdt i Verdalshallen 30. januar 

2010. Turnverksted og oppvisning, med salg av mat, drikke og loddsalg. Oppmøtet var 

stort og stemningen stor.  

 

8. Inntektsbringende arbeid: 

Nyttårssprett med salg av pølser, brus, kaker og kaffe, loddsalg og inngang (viser til 

regnskap), dette ga oss et overskudd på kr. 12.500,-. 

 

9. Kontingent / betaling: 

Turnkontingent er satt til kr. 350,-. Ingen store endringer er gjort vedr. lønn av trenere.  

 

    10. Planer fremover: 

- Styret deltar på kretstinget NTGT 18. – 19. mars. 2011.  

- Vårsprett for våre medlemmer med turnverksted 09. april 2011.  

- Deltagelse på Gymnastikkfestival i Levanger 30. april – 01. mai. 

 

 

Styret i turnavdelingen 2010 
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